

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von August John an August Hermann Francke.

John, August

Berlin, 29.11.1721

Franckesche Stiftungen zu Halle

Shelf Mark: AFSt/H C 209 : 52

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-238293

Vr summe Reverende,
Parens atq; Praeceptor ex animo
colende,

Multum nondum literas accepi. Rem. to-
tam Deo trado, nihil illi praescribens, tantum
gratiam favoremque eius expetens. Valde
afflictus eram, sed per Dei gratiam animus
in aequilibrium et quietem restitutus est. In-
terrogatus sum per Dr. Popsardum, annon
consilium cuiusquam hac in re adhibuerim:
respondi, me omnino consilium adhibuisse.
Sed cuius consilia adhibuerim, id aperire
~~de~~ Dominus ipsi vel etiam aliis, non necessarium
nec utile, sed damnosum iudico. Quam facile
enim viri, quem rogaveram, ut pro conscientia
mi-

mihi consilium suppeditares, invidia creari pos-
set. Domina ~~quaque~~ iam denuo perhuma-
na est. Deus, quem iam ante, quam
vel tantillum de rebus meis mutantis au-
dieram, exoravi, ut et alumno et univer-
sae nostrae familiae et mihi proficeret, neque
me ab illo cum damno ipsius divelleret,
benigne iam horum votorum recordetur!
Cum, Vix summe Reverende,

tuus
omni cultu et obsequio
Stuyvens John.



Monsieur
Monsieur Frank,
Professeur en théologie
très-célèbre
à
Halle.